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PROTOKÓŁ 0012.10.8.2020 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 
w dniu  17 września 2020 roku  

 

Miejsce posiedzenia: sala nr 130A Urzędu Miasta 

Czas posiedzenia: 14.00-14.40 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie                     
z załączonymi listami obecności.  
 
Porządek obrad 
 

1. Otwarcie posiedzenia 
2. Przyjęcie porządku obrad  

3. Sprawy bieżące: 
 

 Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miasta podjętych w II Kwartale 
2020 r.  
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój, 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2020 rok  
 

 Rozstrzygnięcie nadzorcze dotyczące stwierdzenia nieważności uchwały 
w sprawie likwidacji Szkoły Policealnej nr 1 wchodzącej w skład Zespołu 
Szkół Handlowych w Jastrzębiu-Zdroju, 
 

 Rozstrzygnięcie nadzorcze dotyczące stwierdzenia  nieważności uchwały 
w sprawie likwidacji Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych 
wchodzącego w skład Zespołu Szkół Handlowych w Jastrzębiu-Zdroju, 
 

 Rozstrzygnięcie nadzorcze dotyczące stwierdzenia  nieważności uchwały 
w sprawie likwidacji Branżowej Szkoły I stopnia nr 2 wchodzącej w skład 
Zespołu Szkół Handlowych w Jastrzębiu-Zdroju, 
 

 Rozstrzygnięcie nadzorcze dotyczące stwierdzenia  nieważności uchwały 
w sprawie przekształcenia Publicznego Przedszkola nr 7 w Jastrzębiu-
Zdroju, 

 
 Informacja dotycząca wykonania kontroli wewnętrznych przez Wydział 

Kontroli i Audytu Wewnętrznego, 
 

4. Zakończenie kontroli cieku rzeki Ruptawka 
5. Zakończenie kontroli strony internetowej Miasta  
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6. Wolne glosy i wnioski 
7. Przyjęcie protokołu z dnia 18 czerwca 2020 r.  
8. Zakończenie posiedzenia   

Ad. 1 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej 
Matusiak. Powitał przybyłych na posiedzenie członków komisji oraz zaproszonych 
gości.  

Ad. 2 

Porządek obrad został przyjęty. 

Ad. 3 

 Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miasta podjętych w II 
Kwartale 2020 r.  

Komisja zapoznała się z realizacją uchwał i przyjęła do wiadomości.  

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Jastrzębie-Zdrój, 

Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Skarbnik Miasta Dariusz 
Holesz.  

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2020 rok, 

Józef Kubera 
  - Na Sesji lipcowej był mowa o remoncie lodowiska. Czy jest możliwość 
sfinansowania tego zadania ze środków rządowych? 
 
Dariusz Holesz 
 - Rządowy Fundusz Inwestycji Lokalnych jest podzielony na dwa etapy. Lodowisko 
idealnie wpisuje się w drugi etap. Wniosek jest w trakcie przygotowania.  
 
Stefan Woźniak 
 - Czy była poruszana sprawa bloku przy ul. Gagarina? Co się dzieje z tym 
budynkiem? 
 
Dariusz Holesz 
 - Nie znam szczegółów.  
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Andrzej Matusiak 
- Proszę powiedzieć czy zaoszczędzona kwota 2 mln. zł ze strajku nauczycieli 
została rozdysponowana? 
 
Dariusz Holesz 
 - Nie zauważyłem, aby miasto zaoszczędziło w ub. roku 2 mln. zł na oświacie.  
 
Andrzej Matusiak 
  - Mam w tej sprawie interpelację. Proszę również o informację jakie kwoty były 
przeznaczone na  Dni Jastrzębia na ten rok. Rozumiem, że te środki zostały  
w budżecie? 
 
Dariusz Holesz 
 - Środki pomniejszą straty w PIT i CIT, które będziemy wprowadzać  
w październiku. Na ten moment w CIT musimy cały plan zdjąć.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Jak Państwo przewidujecie budżet na przyszły rok?  
 
Dariusz Holesz 
 - Zrobiliśmy podział na zadania obligatoryjne i zadania fakultatywne. Zadania 
obligatoryjne to wszystkie te na które mamy zawarte umowy, zadania UE, wnioski 
na dofinansowanie, wynagrodzenia. Wszystkie pozostałe rzeczy to zadania 
fakultatywne, których nie musi być. Na pewno nie będzie wzrostu wynagrodzeń 
oprócz płacy minimalnej. Będziemy zmniejszać kwoty na remonty i dotacje.  
 
Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 

 Rozstrzygnięcie nadzorcze dotyczące stwierdzenia nieważności uchwały 
w sprawie likwidacji Szkoły Policealnej nr 1 wchodzącej w skład Zespołu 
Szkół Handlowych w Jastrzębiu-Zdroju, 

Komisja zapoznała się z rozstrzygnięciem nadzorczym i przyjęła do 
wiadomości. 

 
 Rozstrzygnięcie nadzorcze dotyczące stwierdzenia  nieważności uchwały 

w sprawie likwidacji Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych 
wchodzącego w skład Zespołu Szkół Handlowych w Jastrzębiu-Zdroju, 

Komisja zapoznała się z rozstrzygnięciem nadzorczym i przyjęła do 
wiadomości. 

 
 Rozstrzygnięcie nadzorcze dotyczące stwierdzenia  nieważności uchwały 

w sprawie likwidacji Branżowej Szkoły I stopnia nr 2 wchodzącej w skład 
Zespołu Szkół Handlowych w Jastrzębiu-Zdroju, 
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Komisja zapoznała się z rozstrzygnięciem nadzorczym i przyjęła do 
wiadomości. 

 
 Rozstrzygnięcie nadzorcze dotyczące stwierdzenia  nieważności uchwały 

w sprawie przekształcenia Publicznego Przedszkola nr 7 w Jastrzębiu-
Zdroju, 

Komisja zapoznała się z rozstrzygnięciem nadzorczym i przyjęła do 
wiadomości. 

 Informacja dotycząca wykonania kontroli wewnętrznych przez Wydział 
Kontroli i Audytu Wewnętrznego, 

Komisja przyjęła do wiadomości informację. 

Ad. 4 

Zakończenie kontroli cieku rzeki Ruptawka 

Komisja ustaliła, że na najbliższej Sesji zostanie wyznaczony termin spotkania 
zespołu kontrolnego w w/w temacie kontroli.  

Ad.5 

Zakończenie kontroli strony internetowej Miasta 

Komisja ustaliła, że na najbliższej Sesji zostanie wyznaczony termin spotkania 
zespołu kontrolnego w w/w temacie kontroli.  

Ad. 6 

Wolne głosy i wnioski 

Komisja nie zgłosiła żadnych wniosków.  

Ad. 7 

Protokół został przyjęty jednogłośnie.  

Ad. 8 

Zakończenie posiedzenia 

 
Przewodniczący Komisji podziękował wszystkim za przybycie po czym zakończył 
posiedzenie.  
 
Protokołowała      Przewodniczący Komisji 
Monika Dulewicz      Andrzej Matusiak  
  
 
 
 


